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Skolebestyrelsesmøde Randersgades skole   
29.11.2022 kl. 17.00 – 19.00 
O=Orientering 
D=Drøftelse 
B=Beslutning/udtalelse 

Mødedeltagere: 
 
Simon Pedersen (SP), forældrerepræsentant 
Mette Boye H. Beck (MBB), forældrerepræsentant 
Søren Bache, forældrerepræsentant 
Christian Mønsted Tandrup, forældrerepræsentant 
Louise Oppfeldt-Jackson, forældrerepræsentant 
Ellen Ingerslev Kristensen, forældrerepræsentant 
Ulla Jon Jørgensen, forældrerepræsentant 
Bo Kristian Haue (BHK), forældrerepræsentant-suppleant 
 
Christina Rinaldo (CR), Lærer, medarbejderrepræsentant 
Tine Johansen, KKFO, medarbejderrepræsentant 
Aya og Emma, Elevrådsrepræsentanter 
  
Lotte la Cour Thomsen (LL), ledelsesrepræsentant 
Magnus Udam (MU), ledelsesrepræsentant 
Jesper Lysgaard (JL), ledelsesrepræsentant + referent 

 Afbud: 
Aya fra elevrådet 
Christian Mønsted Tandrup, forældrerepræsentant 
Louise Oppfeldt-Jackson, forældrerepræsentant 
Ellen Ingerslev Kristensen, forældrerepræsentant 
Bo Kristian Haue (BHK), forældrerepræsentant-suppleant 
 

Vedhæftet   
Bilag 1 - Referat 29/9 2022 
Bilag 2 - Referat 1/11 2022 
Bilag 3 – Forretningsorden 
Bilag 4 – Feriekalenderen 23/24 
Bilag 5 - 3. prognose (økonomi) 
Bilag 6 - Oplæg om Løgstørgade 
Bilag 7 - Program for 19 januar 2023 
 

 

Punkt 1 5 min. 
B 

Godkendelse af dagsorden  SP 

Referat:  
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Punkt 9 ændres fra ”Nyt fra KKFO” til ”Godkendelse af principper for samarbejdet 
mellem skole og KKFO”.  Hermed godkendes dagsordenen.  

 

Punkt 2 5 min. 
B 

Godkendelse af referat fra 29/9-22 og 1/11-22 
 

SP 

Bilag 1 og 2 

Referat: 
Begge referater godkendes.  

 
 
 
 
 
 

Punkt 3 5 min. 
B 

Ny konstituering med næstforperson 
 

SP 

Mette Boye Beck opstiller til posten som næstforperson 
Referat: 
Tillykke til Mette med titlen som næstforperson. Mette vælges enstemmigt uden 
modkandidater.  

 

Punkt 4 10 min. 
B 

Forretningsorden – endelig vedtagelse SP 

Se vedhæftning bilag - 3 

Referat: 
Forretningsordenen godkendes og vedtages af bestyrelsen.  

 

Punkt 5 15 min. 
B 

Ny møderække og forfald ved møder SP/MBB 

Referat: 
Mødet den 7/3 flyttes til den 8/3.  
Mødet den 13/6 flyttes til den 7/6.  
 
Formanden pointerer, at det er vigtigt, at man melder afbud, hvis man er forhindret.  

 
 

Punkt 6 5 min. 
B 

Feriekalenderen 23/24 LL 

Bilag 4 

Referat: 
Bestyrelsen godkender feriekalenderen. Den lægges på skolens hjemmeside.  

 
 
 

Punkt 7 15 min. 
0 

Nyt fra elevråd/lærer/pædagoger Elevråd/CR/TJ 
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Referat: 
Elevrådet har holdt to møder. Der er en række ønsker fra klasserne. Her kan nævnes 
flere tider i boldburet og flere udflugter.  
Elevrådet har haft en aktiv rolle på årets juleklippdag, hvor de var dommere til de 
diverse afholdte konkurrencer. Loungen er genåbnet og alle klasser har haft en uge, 
og det er gået godt. Sjette og ottende årgang har ønsket, at de har en uge sammen 
som årgang.  
Lærerne: 
Der er gang i juleriet på skolen. Der bliver Lucia optog, julesang i porten og meget 
andet godt. Danskfagudvalget har i dag afholdt møde, hvor dansklærerne har været 
på inspirationsbesøg hos hinanden.  
Pædagogerne: 
Der er skakturnering på Kennedygården. Der arbejdes på en hockey-turnering, der 
skal afvikles i februar. Der er også gang i VM – og der har været besøg fra TV2 News på 
Kennedygården.  
Der er gang i juleriet – også med hemmeligheder.  
Der er julefest den 14. december. Der er også Lucia optog i KKFO´en. 0. årgang skal i 
december have en overnatning i Tryk16.  
Frittens råd afholder møde en gang om måneden, og der er næste møde i næste uge.  
Der har været afholdt det første forældrerådsmøde, og det var velbesøgt.  

 

 

Punkt 8 15 min. 
O 

Nyt fra ledelsen LL 

Personale - sygefravær 
Projekter 
Økonomi (3.prognose) Bilag - 5 
Årsplaner og ugeplaner 
Referat: 
Sygefraværet er for kortidsfravær nedadgående. Langtidsfraværet er desværre status 
quo.  
Der er i skolens TRIO lavet handleplaner i arbejdet med arbejdsmiljø og i den 
forbindelse skal der opstartes en proces med teamkontrakter. 
 
Der er gang i mange juleting på vores skole. Som afslutning på året slutter vi af med en 
julegudstjeneste og juleafslutning.  
Indskrivningen til næste skoleår er netop overstået, og der har været sat mange ting i 
værk i den forbindelse. Der er pt 11 børn, der er indskrevet til kommende skoleår, og 
det er håbet, at der kommer flere til. Orienteringen om dette gav anledning til en 
drøftelse af indskrivningsprocessen.  
Sammenlagt går vi ud med et underskud på et sted mellem 800.000 kroner og 
1.000.000 kroner.  
Ugeplanerne ser rigtig fine ud.  
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Punkt 9 10.min. 
O 

Principper for samarbejdet mellem skole og KKFO MU 

Referat: 
Punktet bruges til at gennemgå principper for samarbejdet mellem skole og KKFO.  
Principperne har været til drøftelse og kvalificering i medarbejdergruppen og 
forældrerådet, førend den nu er til behandling i skolebestyrelsen.  
Bestyrelsen godkender principperne.  

 
 
 
 
 
 
 
 

Punkt 10 10 min. 
O 

Møde med Østerbro lokalråd – herunder oplæg 
om Løgstørgade 

SP 

Jeg fik testet ideen om en renovering af Løgstørgade af og den blev modtaget 
overordentligt positivt af Lokalrådet formand Allan Marouf, Jalloh Sheku og 
Venstrepolitikeren John Michael Jensen. 
De rådede os til at få skrevet det sammen. Sendt det lidt rundt for at få diverse 
støtteerklæringer også så få den båret igennem af en i borgerrepræsentationen som 
John Michael kunne sætte os i kontakt med. 
Jeg har derfor skrevet vedhæftede oplæg som I gerne må læse igennem og give 
jeres kommentarer til. 
 
Se vedhæftede bilag - 6 

Referat: 
På baggrund af drøftelsen finpudses oplægget og det drøftes med Jalloh Sheku, 
førend det igen drøftes i skolebestyrelsen. Simon undersøger om, der er interessenter, 
der vil deltage i et kommende bestyrelsesmøde.  

 
 

Punkt 11 10 min. 
O 

Dialogmøde med BUU 10. november og 
forældrekursus 19 januar. 

SP/MBB 

Hvis der er kommet en opsamling fra 10. november – er der noget vi skal være 
opmærksomme på? 
 
Se vedhæftning om program til 19 januar – bilag 7 
 – hvem skal med? 
 
Referat: 
Der er møde den 19. januar, hvor flere fra bestyrelsen deltager.  Simon er tovholder på 
at få styr på hvor mange, der kommer fra vores skole.  

 

Punkt 12 5 min. Evt. SP 
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O 
Referat: 
På næste møde ønskes en drøftelse af, hvordan bestyrelsen skal kommunikere internt.  
Der er principper på dagsordenen til mødet i januar.  
Bestyrelsen ønskes hermed en god jul, et godt nytår og en tak for det store arbejde i 
år. 
 
 

 


